
Notulen KCR, 2/5 
Aanwezig: Charlotte, Lucinda, Lesley Willemijn, Hubrecht, Femke, Jessica, Arco en Kim 
Afwezig: Natasja 
Datum: 5 november 2024  
Locatie: Het Akkoord, lokaal groep 8 
Tijdstip: 19.30 uur           

1. Opening 
Hubrecht heet iedereen welkom bij de tweede vergadering van het schooljaar 2024-2025.  

2. Foto’s KCR leden  
Voor de website zijn er nieuwe foto’s gemaakt door Hubrecht. 

3. Voorstelrondje 
Iedereen heeft zichzelf kort voorgesteld en benoemd vanuit welke rol hij of zij betrokken is bij de KCR. 

4. Input KCR leden 
Femke: de toiletgroepen zouden soms erg vies zijn. Arco licht toe dat de toiletten dagelijks 
schoongemaakt worden, maar dat het gedrag van kinderen het lastig maakt om de hele dag een schoon 
toilet te behouden. Het is een terugkerend punt op de vergaderingen, maar zal nogmaals benoemd 
worden. 

Femke: enkele vergaderingen geleden is het onderwerp hoogbegaafdheid besproken, hoe staat dat er nu 
voor? Arco geeft aan dat er een mooi hoogbegaafdheidsprogramma is opgesteld. Het is voor ongeveer 
80% dekkend voor alle kinderen die hiermee te maken hebben. De overige 20% moet nog gerealiseerd 
worden, maar hiervoor heb je eigenlijk andere expertise nodig binnen het kindcentrum.  

Jessica geeft een compliment voor hoe de kleuterbezetting en groep 4 weer rond is gekomen. 
 
Jessica: In het nieuws was te lezen dat het nieuwe kabinet weer meer aandacht wil voor basisvakken als 
rekenen en taal. Hoe kijkt het kindcentrum hier naar? Arco legt uit dat een vaak wisselend beleid en visie 
van regeringspartijen erg vervelend kan zijn voor een kindcentrum, waar je een lange termijnvisie hebt en 
met een meerjarenplan wil werken. Op Het Akkoord is de afgelopen jaren juist extra gewerkt aan 
bijvoorbeeld het rekenonderwijs, dus de basisvakken zijn gelukkig prima voor elkaar. Jammer genoeg is 
de inspectie al zeer lange tijd niet geweest om dit te bevestigen. De tekortkomingen van de inspectie zijn 
recentelijk ook in het nieuws geweest. 

Willemijn: Maandag was er in het nieuws dat er een middelbare school de komende periode de toegang 
van ouders tot de app Magister beperkt. Ouders konden realtime dingen als agenda en cijfers inzien en dit 
zorgde voor een stuk hogere prestatiedruk bij de kinderen, zo bleek uit onderzoek van de school. Arco 
benoemt dat ook Het Akkoord bezig is met de manier waarop kinderen beoordeeld worden, zeker in het 
verlengde van het “nieuwe onderwijsconcept” waar momenteel hard aan gewerkt wordt. De nieuwe 
methode IEP is al een hele verbetering waarbij kinderen gemeten worden t.o.v. zichzelf i.p.v. de 
normeringslat. 

Lucinda bespreekt de studiedag van afgelopen maandag. Er zijn 4 verschillende kindcentra bezocht door 
4 verschillende groepen. Er zijn ideeën opgedaan, mooie en inspirerende dingen gezien en iedereen was 
erg enthousiast.  

Kim geeft ook een compliment over de invulling van de kleuterformatie en spreekt waardering uit voor de 
flexibiliteit van de medewerkers. Daarnaast geeft ze aan dat er een mooi medewerkersoverzicht is 



gemaakt voor de groep 1/2/a wat voor de kinderen duidelijkheid geeft over de aanwezige leerkracht. 
Kinderen reageerden er ook positief op, dit zou in de toekomst ook vaker ingezet kunnen worden. 

Lesley bespreekt ook de kindcentrumbezoeken van afgelopen maandag. Het was een hele leuke dag, er 
zijn veel ideeën opgedaan en iedereen is enorm enthousiast om ermee aan de slag te gaan. De 
aanwezigheid van ouders werd ook erg op prijs gesteld omdat dit weer een andere kijk geeft op bepaalde 
aspecten en andere vragen met zich meebrengt. 
 
Arco is erg nieuwsgierig naar de presentaties van het team over de kindcentrumbezoeken. Het was hem 
opgevallen dat iedereen enorm enthousiast terug is gekomen van de bezoeken. In december vinden de 
presentaties plaats aan de werkgroep. 

5. OR verwonderreis  
De OR heeft gevraagd of de KCR wil meedenken over de financiering en invulling van de verwonderreis. 
Vanuit de KCR zullen Hubrecht en Kim bij dit overleg aanwezig zijn.  

6. Begroting OR 2024/2025 
De begroting van de OR wordt ter inzage gedeeld met de KCR. 

7. Ouderbijdrage 2024/2025 
De brief wordt akkoord bevonden door de KCR leden. 

8. Ingekomen post -  Achterbanverslag PIT-raadvergadering 
Ter inzage is het achterbanverslag van de PIT-raadvergadering gedeeld binnen de KCR. 

9. Notulen 1e KCR-vergadering 
De notulen van de 1e KCR vergadering worden goedgekeurd. 

10. W.v.t.t.k.  
Arco: het onderwerp “anders organiseren” (alles rondom het nieuwe ontwikkelconcept van het 
kindcentrum) mag vanaf nu voor vast op de agenda. 
  
11. Afsluiting 
Hubrecht sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn komst. 
De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 11 februari. 

Vergaderdata 2024-2025 
Dinsdag 03-09-2024 
Dinsdag 05-11-2024 
Dinsdag 11-02-2025 
Dinsdag 15-04-2025 
Dinsdag 24-06-2025


